
Διαβάζω δυνατά, συμπληρώνω με -ι 

Διαβάζω δυνατά, συμπληρώνω με -η 

και τονίζω όπου χρειάζεται.

και τονίζω όπου χρειάζεται.

το παιδ ___
το βιολ ___
το πόδ___
το σκυλ___
το τραπέζ___

ο μαθητ __ς η
πρόσθεσ__ ο
παίχτ__ς
η κίνησ__ 

αυτός αγαπά___
αυτή μιλά___
αυτό παίζ___
αυτή χορεύ___

αυτός ζωγραφίζ___

η αδερφ__
η απόδειξ__
ο γυμναστ__ς
η εκπομπ__

το ποτήρ___
το αστέρ___

το παπούτσ___
το αχλάδ___

το πατατάκ___

αυτή δουλεύ___
αυτό δαγκών___
αυτός τρέχ___
αυτή γελά___
αυτό πετά___

Διαβάζω δυνατά και συμπληρώνω με -ει .



Συμπληρώνω με -ι, -ει, ή -η
και τονίζω όπου χρειάζεται! 

το περιστέρ__
το αγόρ___

αυτός διαβάζ__
η εγγον__

αυτή τραγουδά__
ο αστροναύτ__ς
το αηδόν__

αυτό υπάρχ__
η οθόν__
το αμάξ__

αυτός γκρινιάζ__
η τηλεόρασ__
ο καθηγητ__ς
το παστέλ__
αυτό πλέν__
το ρολό__


